
   

 

 Referat af bestyrelsesmøde 24. juni 2020 

 Deltagere: Bent Eshøj, Per Rasmussen, Hedi Ulver, Klaus Egedsø   

     

 

 

1. Godkendelse af referat  

Referat fra 4. december godkendt. 

 

 

2. Nyt fra byggeudvalget 

 

Nu er renovering projekt færdig og vores afdeling fremstår flot. Ny projekt er 

startet og Paulsen Byg har lovet at være færdig senest 8. januar 2021. Det er 

aftalt at arbejdstid om morgen og i weekend skal begrænses således at 

beboerne generes mindst muligt. 

Økonomien holder. 

Taget til efterretning  

 

3. Formandsmøde referat 

 

Bent Eshøj har deltaget i formandsmøde med formænd fra alle andre 

afdelinger. Der blev på dette møde udvekslet erfaringer og synspunkter. 

Taget til efterretning 

  

4. Regler for brug af fælleshus. 

 

Bestyrelsen vedtog at udskyde punktet til næste møde hvor man vil 

gennemgå hvad andre har af regler og reglerne skal udfærdiges således at 

reglerne tager hensyn til støj og hvem der må benytte fælleshus. 



 

5. Internet 

 

Der har været drøftelser med leverandør af fibernet således at alle beboer 

kan blive tilbudt fibernet til en god pris. Lige nu leder bestyrelsen efter en ny 

leverandør fordi den første leverandør svigtede. 

 

6. Arrangement 

 

P.G.A byggeri i gården kan vi som afdeling ikke afholde vores sædvanlige 

arrangementer. Vi har forespurgt i Trianglen om afdeling måtte koble sig på 

Trianglens arrangementer. Dette blev afvist. 

 

7. kommunikation 

 

Bestyrelsen vedtog at dette punkt skal op til diskussion på kommende 

beboermøde. 

 

8. Næste møde 

 

Næste møde er tirsdag d. 18. august kl. 18. 

 

9. Eventuelt 

 

Intet 

 

Mødet hævet 


